



Bao Zhao

Beijing

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution
- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Zhao's practice mainly focuses on dispute resolution and intellectual property, including international commercial arbitration and domestic commercial arbitration and litigation. Mr. Zhao has participated in litigation cases heard by courts at multiple levels and arbitration proceedings administered by CIETAC, BAC, HKIAC, SIAC, SCC, and AAA, and he has also acted as co-counsel in court proceedings in United States, Hong Kong, Luxembourg, and Cayman.

Mr. Zhao's practice covers a wide range of commercial disputes, including equity repurchases, bankruptcy and liquidation, corporate management, cross-border equity misappropriation, etc. In the area of intellectual property, Mr. Zhao has addressed disputes pertaining to source code infringement, trade secret misappropriation, trademark licenses, technology transfer agreements, and patent development cooperation.

Before joining Han Kun Law Offices, Mr. Zhao practiced in the Beijing office of Hogan Lovells International LLP, where he assisted foreign enterprises in intellectual property enforcement and management in China.

EDUCATION

Mr. Zhao received an LL.B. and Bachelor of Finance degree from Shandong University in 2015; Mr. Zhao received an LL.M degree from The Pennsylvania State University in 2016; Mr. Zhao received a Magister Juris (MJur) degree from Oxford University in 2018.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

SOCIAL RESPONSIBILITIES

Member of the Intellectual Property Research Association of the PRC Law Society

PUBLICATIONS

"The Application of Competition Law to Protect Intellectual Works and Trade Marks and its Connection with Intellectual Property Laws", Winner of the Excellent Paper Award at the 8th

National Young Scholars Competition held by the Intellectual Property Research Association of
PRC Law Society

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



赵巴奥

北京

业务领域

- 争议解决
- 知识产权

工作经历

赵巴奥律师的主要执业领域为跨境商事争议解决及知识产权，具体包括国际商事仲裁、国内仲裁以及国内诉讼。目前，赵巴奥律师处理过在各级法院、中国国际经济贸易仲裁委员会、北京仲裁委员会、香港国际仲裁中心、新加坡国际仲裁中心、斯德哥尔摩商会仲裁院、美国仲裁协会受理的诉讼及仲裁案件，并且作为协作律师处理过在美国、香港、卢森堡、开曼等法院程序。

在商事领域，赵巴奥律师处理的仲裁或诉讼案件涵盖股权回购纠纷、破产清算、公司控制权纠纷、股东代表诉讼以及境外股权侵权等商事纠纷。在知识产权领域，赵巴奥律师处理过的案件涵盖源代码纠纷、商业秘密侵权、商标许可纠纷、技术转让纠纷、专利合作意向书纠纷等各类知识产权侵权及合同纠纷。

在加入汉坤律师事务所之前，赵巴奥律师在霍金路伟国际律师事务所工作，主要执业领域为国际知识产权纠纷以及境外客户在中国的知识产权布局。

教育背景

赵巴奥律师于 2015 年获得山东大学法学学士学位以及金融学双学士学位；于 2016 年获美国宾夕法尼亚州立大学法学硕士学位；于 2018 年获牛津大学法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

社会任职

中国法学会知识产权研究会会员

最近出版物

《论适用反不正当竞争法保护智力成果和商业标识的边界及与知识产权专门法制度的衔接》
载中国法学会知识产权研究会第八届全国知识产权青年学者论文比赛优秀奖

工作语言

中文、英文